
Zápisnica z Výboru mestskej časti JUH konanej dňa 
23.11.2011 v Kultúrnom stredisku na Juhu 

 
 
 
 
Prítomní poslanci:  
Ing. Peter Gašparovič,  JUDr. Milan Kováčik, Patrik Žák, Eduard Hartmann, Ján Babič, Branislav 
Zubričaňák  
 
 
Neprítomní poslanci:  
MUDr. Stanislav Pastva 
 
Prítomní: 
Bc. Dana Kušnierová – garant VMČ Juh 
 
 
Na úvod Ing. Gašparovič, predseda VMČ Juh, privítal všetkých prítomných, hostí 
a otvoril zasadnutie výboru.  
 
 
Program VMČ Juh: 
1. Otvorenie 
2. Prerokovanie návrhu rozpočtu Mesta Trenčín na rok 2012  
3.  Diskusia 
 
   
K bodu 2. – Prerokovanie návrhu rozpočtu Mesta Trenčín na rok 2012: 
 
VMČ Juh berie návrh Programového rozpočtu na rok 2012 na vedomie. 
Poslanecký klub sa bude na najbližšom zasadnutí návrhom rozpočtu zaoberať, nakoľko sú výhrady 
k niektorým položkám v rozpočte. 
VMČ Juh navrhuje zapracovať do rozpočtu nasledovné: 
- vyčlenenie finančných prostriedkov na riešenie statickej dopravy na Juhu a realizácia 
parkoviska na Halalovke na základe už vypracovaného projektu  

- požiadavka na projektovú dokumentáciu chodníka na Saratovskej ulici, ktorý sa spája 
s Partizánskou ulicou 

 
K bodu 3. – Diskusia: 
 
p. Hartmann – poukázal na  efektívnejšie využitie ihriska na Halalovke ( bývalý cyklotrialový areál ), 
nakoľko nie je využívané. Kritizoval neporiadok v okolí kontajnerov. 
p. Babič – rozoberal otázku finančného vzťahu medzi železnicami SR a Mestom Trenčín, vyčíslenie 
príjmov a výdavkov Mesta súvisiacich s rekonštrukciou železnice. 
 
 
Na záver predseda VMČ Ing. Gašparovič poďakoval všetkým za účasť. 
 
Zapísala Bc. Dana Kušnierová – garant VMČ Juh 
V Trenčíne 23.11.2011 
                 
 
                                                                                           Predseda VMČ Juh 
                                                                                         Ing. Peter Gašparovič 
                           


